
Z Á P I S N I C A 

č. 4/2020 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 11. 09. 2020 

 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu  

 

Prítomní: Ing. Ján Kepič PhD., Mgr. Slávka Škutková,   Mgr. I. Drančáková,     

Ing. J. Širgeľ, Ing. Jaroslav Zaremba, Mgr. E. Zarembová, 

                                    Mgr. V. Žírová, Viera Vozárová 

 

Program:  podľa pozvánky 

 

Čas konania:               16.00 hod. – 20.00 hod. 

 

 

K bodu 1 

     Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ. V úvode starosta obce oboznámil poslancov OcZ s programom 

rokovania a navrhol, aby bol program rokovania doplnený o ďalšie body, a to bod 9 – 

Vzdanie sa mandátu predsedu komisie pre výstavbu a rozvoj, bod 10 – Voľba predsedu 

komisie pre výstavbu a rozvoj, bod 11 – Prevod časti pozemkov do vlastníctva obce, bod 12 – 

Rôzne. 

Následne dal starosta obce hlasovať o schválení pôvodného programu rokovania: 

- za schválenie pôvodného programu rokovania OcZ hlasovalo: 0 poslancov, 

- proti: 6 poslanci – Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. 

Zaremba, Mgr. E. Zarembová,, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0. 

Za schválenie upraveného programu rokovania  OcZ hlasovali 6 poslanci: 

- Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zarmba, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0. 

 

Následne poslanci OcZ  schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Ing.  Jozef Širgeľ 

      Mgr. Emília Zarembová 

      Mgr. Slávka Škutková 

 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Veronika Žírová  

      Ing. Jaroslav Zaremba 

 

Zapisovateľka:                                               Viera Vozárová 

 

K bodu 2     

     V tomto bode vystúpila p. Nataša Michalcová, žiadateľka o pridelenie bytu a oboznámila 

poslancov OcZ so svojou neľahkou situáciou – nezhody s otcom dieťaťa, na základe ktorých 

sa rozhodla požiadať obec Zemplínske Hámre o pridelenie nájomného bytu. Následne 



poslanci OcZ prerokovali aj ďalšie žiadosti s prílohami o pridelenie nájomného bytu. Starosta 

obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že tento materiál mala najprv prerokovať komisia 

pre sociálne veci a zaujať k tomu stanovisko, resp. odporúčanie pre schválenie, resp. 

neschválenie pridelenia bytu jednotlivým žiadateľom. Zároveň uviedol, že komisia by 

mala mať vypracovaný postup, resp. bodové hodnotenie pre pridelenie nájomných 

bytov -  napr. za dátum, kedy bola žiadosť o pridelenie bytu prijatá napr. 10 bodov, 

ďalších 10 bodov narp. za dieťa, ktoré bude zapísané do MŠ, resp. do ZŠ v obci atď. 

Poznamenal, že v týchto materiáloch sa stráca, nie sú prehľadné  a materiály k tejto 

problematike obdržali poslanci OcZ v utorok večer, čo je dosť neskoro. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že ak by sa aj postupovalo podľa bodovej 

hodnoty, tak v problematike prideľovania bytu nempže byť poslanec Ing. J. Zaremba  

stratený, pretože predložené žiadosti majú prezentačné pečiatky s dátumom doručenia 

na obecný úrad. 

- Starosta obce uviedol, že  p. Jozef Timčík má problémy s úhradou nájomného  a preto 

si podal žiadosť o pridelenie bytu na našom obecnom úrade. 

Starosta obce dal o schválení žiadostí žiadateľov o pridelenie nájomného bytu hlasovať: 

- za schválenie žiadosti o pridelenie nájomného bytu pre p. Jozefa  Timčíka: hlasovalo 0 

poslancov, 

- proti: 6 poslancov - Mgr. S. Šktková,  Mgr. I. Drančáková, Ing. J. Širgeľ,  

Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0 poslancov, 

 

- za schválenie žiadosti o pridelenie nájomného bytu pre p. Natašu Michalcovú 

hlasovalo 5 poslancov – Mgr. S. Šktková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti:  poslancov, 

- zdržali sa: l poslanec – Mgr. I. Drančáková 

 

- za schválenie žiadosti o pridelenie nájomného bytu pre p. Valériu Drančákovú  

hlasovali 2 poslanci – Ing. J. Zaremba, Mgr. I. Drančáková, 

- proti: 4 poslanci – Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. 

Žírová, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

Na základe hlasovania obecné zastupiteľstvo v Zemplínskych Hámroch schvaľuje 

pridelenie nájomného bytu v bytovom dome Zemplínske Hámre pre p. Natašu 

Michalcovú. 

 

K bodu 3 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so Žiadosťou o povolenie umiestnenia opto-

telekomunikačného vedenia  na pozemkoch obce Zemplínske Hámre. Starosta obce 

otvoril k tomuto bodu rozpravu a uviedol, že táto spoločnosť si chce v obci vytvoriť svoju 

vlastnú sieť na existujúcich podporných bodoch. Starosta obce dal o Žiadosti o povolenie 

umiestnenia opto-telekomunikačného vedenia v obci hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie Žiadosti o povolenie umiestnenia opto-telekomunikačného vedenia 

v obci na pozemkoch obce Zemplínske Hámre hlasovalo: 0 poslancov, 

- proti: 6 poslancov - Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková, Ing. J. Širgeľ,  

Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 



Po tomto bode rokovania odišla  o 17.15 hod. zo zasadnutia OcZ poslankyňa Mgr. V. Žírová.  

K bodu 4 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so službami dodávateľov týkajúcich sa vývozu 

a zneškodnenia komunálneho a separovaného odpadu. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že je to dlhodobý problém na obci a má vedomosť 

o tom, že iné obce majú kvalitnejšie služby za menej peňazí. Navrhol starostovi obce 

zriadiť komisiu, ktorá vyhodnotí ponuky jednotlivých firiem na vývoz a zneškodnenie 

komunálneho a separovaného odpadu a zároveň vyberie na základe ponúk pre obec tú 

najhodnejšiu firmu pre zber odpadu. Navrhol, aby boli v obci zriadené zberné miesta, 

aby občania nehromadili separovaný odpad vo svojich domácnostiach. 

- Poslanec Ing. J. Širgeľ odporúča umiestniť nádoby na separovaný zber aj v ŠA. 

Starosta obce odpovedal, že v ŠA boli umiestnené nádoby na separovaný zber a boli 

pod kamerami p. I. Miku a aj napriek tomu sa do vyseparovaného odpadu hádzal 

všetok odpad. 

Poslanci OcZ prerokovali služby dodávateľov týkajúcich sa vývozu a zneškodnenia 

komunálneho a separovaného odpadu a berú na vedomie  prerokovanie týchto služieb 

v počte 5 poslancov – Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. 

Zaremba, Mgr. E. Zarembová. 

 

 K bodu 5 

     Starosta obce informoval poslancov OcZ o tom, že obec podala Žiadosť o poskytnutie 

regionálneho príspevku pre podporu najmenej rozvinutých okresov na projekt – Chodník pre 

peších v hodnote cca 74 tis. Eur pri 0,00% spolufinancovaní. V prípade schválenia tejto 

žiadosti by mala byť zrealizovaná výstavba chodníka od rodinného domu p. Pohla č. 246 po 

p. Zollera č. 299. Zároveň je potrebné, aby táto žiadosť bola schválená obecným 

zastupiteľstvom. Starosta obce dal o schválení žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku pre podporu najmenej 

rozvinutých okresov na projekt – Chodník pre peších vo výške 74 261,39 Eur 

pri 0,00% spolufinancovaní hlasovalo 5 poslancov: Mgr. S. Škutková, Mgr. I. 

Drančáková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, 

      -    proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0 poslancov. 

  

 

K bodu 6 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so Zmluvou o budúcej zmluve na uloženie 

inžinierskych sieti medzi p. Petrovkom, ktorý chce stavať rodinný dom a obcou a podmienkou 

stavebného úradu je súhlas na uloženie inžinierskych sieti – voda, kanál.  Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Zaremba vzniesol dotaz, či ide iba o vodu, kanál alebo o uloženie 

všetkých sieti vrátane elektriny a plynu, a preto je potrebné aby to bolo v Zmluve 

o budúcej zmluve presne vyšpecifikované. 

- Starosta obce dal o schválení práva strpieť všetky uložené  inžinierke siete vo 

vyznačenom rozsahu a na základe skutočného stavu  a porealizačného zamerania a za 

podmienky, že budúci oprávnený z vecného bremena akceptuje, že jeho uložené 

inžinierske siete (prípojky) môžu byť v budúcnosti nahradené verejným rozvodom. Za 

schválenie práva strpieť všetky uložené  inžinierke siete vo vyznačenom rozsahu a na 

základe skutočného stavu  a porealizačného zamerania a za podmienky, že budúci 



oprávnený z vecného bremena akceptuje, že jeho uložené inžinierske siete (prípojky) 

môžu byť v budúcnosti nahradené verejným rozvodom hlasovalo 5 poslancov: Mgr. 

S. Škutková, Mgr. I. Drančáková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, 

      -    proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 7 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s možnosťou, že obec môže  cez systém 

RISSAM požiadať MF SR o návratný finančný príspevok  vo výške 21 467,00 Eur z dôvodu 

kompenzácie výpadku dane z príjmov FO – výkon samosprávnych pôsobností 

nehospodárskeho charakteru v roku 2020. Starosta obce požiadal Ing. Rudolfa Drzuka, 

hlavného kontrolóra obce o stanovisko. Ing. R. Dzurko uviedol, že tento návratný finančný 

príspevok má splatnosť 4 roky, odklad splátok do roku 2024, splatné v roku 2027  v ročných 

splátkach po 5 366,75 Eur. V závere stanoviska konštatoval, že obec Zemplínske Hámre 

splnila obe podmienky na prijatie návratných zdrojov financovania/úveru. Starosta obce dal 

o schválenie Žiadosti o návratný finančný príspevok pre obec hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

     -     za schválenie Žiadosti o poskytnutie návratného finančného príspevku z dôvodu  

           kompenzácie výpadku dane z príjmov FO – výkon samosprávnych pôsobností  

           nehospodárskeho charakteru  vo výške 21 467,00 Eur hlasovalo 5 poslancov: Mgr. S.  

           Škutková, Mgr. I. Drančáková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, 

      -    proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0 poslancov. 

  

 

K bodu 8 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s možnosťou vypracovania projektovej 

dokumentácie pre IBV Ortáše – vodovod, kanalizácia. Starosta obce dal o schválení 

vypracovania projektovej dokumentácie pre IBV Ortáše  - vodovod, kanalizácia hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie vypracovania projektovej dokumentácie pre IBV Ortáše – vodovod, 

kanalizácia hlasovalo 5 poslancov:   Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková, Ing. J. 

Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, 

      -    proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0 poslancov. 

 

 

K bodu 9 

     Poslanec Ing. Jaroslav Zaremba sa na tomto zasadnutí obecného zastupiteľstva vzdal 

mandátu predsedu komisie pre výstavbu a rozvoj. Toto rozhodnutie poslanci OcZ vzali na 

vedomie v počte 5 poslancov. 

 

 

K bodu 10 

Z dôvodu uvoľnenia mandátu predsedu komisie pre výstavbu a rozvoj starosta obce navrhol, 

aby poslankyňa Mgr. I. Drančáková prijala tento mandát. Starosta obce dal o tomto návrhu 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie poslankyne Mgr. I. Drančákovej do funkcie predsedu komisie pre 

výstavbu a rozvoj hlasovali 3 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová a Ing. J. 

Zaremba, 



- proti: 0, 

- zdržali sa: Ing. J. Širgeľ, Mgr. I. Drančáková. 

 

 

K bodu 11 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s prevodom časti pozemkov na ul. Sninskej pod 

rodinnými domami smerom k ZŠ s MŠ do vlastníctva obce formou darovacej zmluvy. 

Pozemky budú využité na výstavbu prístupovej cesty od rodinného domu č. 157 smerom 

k rodinnému domu č. 164 z dôvodu zlého prístupu k týmto  domom zo Sninskej ulice. 

Poslanci OcZ tento bod prerokovali a vzali na vedomie v počte 5 poslancov. 

 

Po tomto bode rokovania odišla za zasadnutia obecného zastupiteľstva o 18.45 hod. 

poslankyňa Mgr. I. Drančáková. 

 

 

K bodu 12 

- starosta obce uviedol, že obec obdržala cenovú ponuku na zatemnenie okien 

v telocvični – cenová ponuka je za dodávku a montáž žalúzií vrátane DPH. 

Starosta obce dal o schválení tejto cenovej ponuky hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

-za schválenie cenovej ponuky hlasovali 4 poslanci – Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, 

 Ing. J. Zaremba a Mgr. E. Zarembová, 

-proti: 0 poslancov, 

-zdržali sa: 0 poslancov. 

      -    poslanec Ing. Jaroslav Zaremba uviedol, že sa uskutočnilo pracovné stretnutie     

           predsedov jednotlivých športových klubov v obci a aj na tomto zasadnutí bola     

            prekonzultovaná problematika zatemnenia okien v telocvični, ktoré je veľmi potrebné  

           hlavne počas športových súťaži, 

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že: 

-  dňa 31. 08. 2020 bola ukončená činnosť športového areálu, 

- obec mala v priebehu mesiaca september 2020 naplánovanú akciu „Hámorská 

paráda“, ktorá bola z dôvodu šírenia ochorenia korona vírusu Covid 19 zrušená, 

- starosta obce navrhol, aby sa oslovila právnická spoločnosť, ktorá by bola obci 

nápomocná pri príprave rôznych dokumentov, VZN a pod. z dôvodu, že sa veľmi 

často upravujú, resp. úplne menia rôzne právne predpisy, zákony a pod. 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková  schvaľuje prechádzajúci návrh starostu obce, 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková tlmočila poďakovanie obyvateľov z ul. Lesnej za 

osadenie dopravného zrkadla, 

- poslankyňa Mgr. E. Zarembová poďakovala p. Pavlovi Zarembovi za sponzorovanie 

občerstvenia pre deti zo zápasníckeho klubu  Zemplínske Hámre počas sústredenia, 

- poslanec Ing. J. Zaremba upozornil na nutnosť zapájania komisií do vypracovania 

stanovísk pre obecné zastupiteľstvo, 

- poslanec Ing. J. Zaremba upozornil na chýbajúce zariadenie v posilňovni ZŠ. Navrhol 

starostovi obce, aby oslovil riaditeľa ZŠ a aby riaditeľ ZŠ zdôvodnil, kde sa zariadenie 

z posilňovne nachádza – je to majetok ZŠ (zriaďovateľa) a ak má škola k dispozícií 

zmluvu o nájme zariadenia z posilňovne, tak je potrebné osloviť prenajímateľa, aby 

zariadenie vrátil v čo najkratšom čase. 

  

 

 



Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 22/2020 – 28/2020. 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

        Mgr. Veronika Žírová         Ing. Jaroslav Zaremba, MBA 

 


